



Al-Omam International School

Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

| | |
|---|--|
| Grade: 8-B | Week (8) - Date: Jan. 14–Jan. 18, 2024 |
| <p>Spelling Bee Round 2 will be conducted on Wednesday, 17-1-2024</p> <p>ملاحظة : بالنسبة لمسابقات مادة لغتي الرجاء مراجعة ملف المسابقات في موقع المدرسة للتأكد من القصيدة المطلوبة لكل صف في الإلقاء الشعري، حيث يتم اختيار ثلاثة طلاب كحد أقصى من كل صف لدخول المسابقة بعد الاستماع لهم. أما الخط سيتم اختيار أفضل ثلاثة طلاب كحد أقصى من كل صف لدخول المسابقة (يحدد المعلم المشاركين)</p> <p>● الأربعاء الأسبوع القادم 2024 /1 /24 م مسابقة الخط العربي ● الخميس الأسبوع القادم 2024 /1 /25 م مسابقة الإلقاء الشعري</p> | |

| SUBJECT | LESSON TO BE EXPLAINED | HOMEWORK |
|---------|---|----------------------------|
| الدين | 1-حديث:فضل العدل+ الرفق. 2-تفسير: سورة الفرقان من 1 إلى 33. 3-توحيد:الشفاعاة والشفعاء يوم القيامة +التمائم. | تسميع سورة النبأ من 20 -30 |

Al-Omam Int. School Is Fully Accredited by American International Accreditation Association for School and Colleges (AIAA).

www.alomam.edu.sa



Al-Omam International School

Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

| | | |
|--------------|---|---|
| اجتماعيات | 1-المظاهر الطبيعية لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية . 2-المظاهر البشرية لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية . | |
| لغتي الخالدة | 1- نص الفهم القرائي : قبلة المسلمين 2- تابع نص الفهم القرائي: قبلة المسلمين 3- التحليل الأدبي يا بلدي الحرام 4- تابع - التحليل الأدبي يا بلدي الحرام | قراءة نص وطني ص 119 + إكمال حل التدريبات ص 120 - 121 - 122 |
| Physics | Unit 1: Physics and engineering 1.3 Effects of forces Exploration 4: Analyzing Action and Reaction | Highlighted definitions Complete the worksheet |



Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

| | | |
|-----------|--|---|
| Chemistry | Unit 2: Atoms and Elements Chapter 2.2: Investigating patterns in the periodic table Exploration 2: Predicting the properties of elements | Highlighted definitions Write the vocabulary |
| English | Language: Sentence structure: Simple, compound, complex, and compound complex sentences. Literature: Collection 3/ The move Toward freedom Lesson: from Harriet Tubman, conductor on the underground railroad. Writing: Cause and effect/Literary analysis: Conducting a Research | - Write new vocabulary words in meaningful sentences. - Solve selected questions from the language book - Submit the first essay draft. |
| Math | Unit 2: Lines, Angles and Triangles Lesson 4.3: Proving Lines are Parallel Lesson 4.4: Perpendicular Lines | Selected Questions |
| Computer | U3L10: Data Inference and Model | Selected Questions |



Al-Omam International School

Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

| | | |
|-----------------------|--|---|
| Social Studies | Unit 5- Human and Civilization Lesson 2- The Greek Civilization | selected WB questions |
| BIOLOGY | Unit 3: Matter and Energy in Living Systems Chapter 3.1: Photosynthesis Exploration 1: Matter and Energy in Photosynthesis | <ul style="list-style-type: none">• Read the lesson• Complete vocabulary |